



Cavendish & Harvey Confectionery GmbH
Carl-Zeiss-Straße 14-16
24568 Kaltenkirchen
Germany

好市多會員您好：

2021 年 12 月 02 日

根據好市多購買紀錄，您在 2021/9/27 至 2021/11/03 這段期間，於好市多購買#912075 CAVENDISH & HARVEY 水果硬糖玻璃罐裝 1023 公克。茲因極少數商品疑似存在有來自玻璃罐身的碎片，故基於預防與保護會員的立場，Cavendish & Harvey Confectionery GmbH 公司啟動自願性的召回。受影響需召回的商品可以依照玻璃罐身所印製的以下批號進行確認：

製造日期 (月/日/西元年)：PROD 07/12/2021 G1 07:45 to 08:30

有效日期 (月/日/西元年)：EXP 07/12/2024 LOT 28121



受影響的生產時間：07:45 to 08:30 am。

若您目前手上仍持有上述的商品，請不要食用，並請攜帶您的會員卡及商品至鄰近的好市多賣場辦理退貨。若您對購買到的商品有任何疑問，請洽台灣好市多客服中心 449-9909 (市話請直撥不加區碼, 手機撥打請加 02, 服務時間:週一至週日 09:30 am ~ 09:30 pm)。

造成各位會員的不便，CAVENDISH & HARVEY 公司深感抱歉，敬請見諒。

Dear Valued Costco Member,

December 02, 2021

Costco's records indicate that you have purchased item #912075 CAVENDISH & HARVEY FRUIT CANDIES GLASS JAR 1023G, between 2021/9/27 and 2021/11/03. For precautionary reasons and consumer protection, the Cavendish & Harvey Confectionery GmbH, has initiated a voluntary recall due to the possible presence of glass fragments in limited bottles of products.

The product affected by the recall can be identified with the following coding information on the glass jar:

PROD 07/12/2021 G1 7:45 to 08:30

EXP 07/12/2024 LOT 28121

Coding example:



Affected time frame 07:45-08:30 am.

If your jar matches the information above, please don't consume the candies and please bring the product with your membership card to your nearest Costco Wholesale location for a full refund.

If you have any questions, please contact Costco Taiwan Customer Service at 449- 9909 (For local calls, please dial directly without adding area code, please add 02 for mobile phone) (Service time: Monday to Sunday 09:30 am ~ 9:30 pm)

The Cavendish & Harvey Confectionery GmbH apologizes for any inconvenience caused.

Cavendish & Harvey Confectionery GmbH
Carl-Zeiss-Straße 14-16
24568 Kaltenkirchen
Germany.